
BESZÁMOLÓ A BOGLÁRI ZÖLDFÜLŰEK KÖZÖSSÉGÉPÍTŐ 

PROGRAMJÁRÓL 

 

A program leírása: a választott témánk az anyaghasználaton belül a „slow fashion” volt, ezért 

a negyedik feladat közösségi eseményét e köré építettük. Ruhagyűjtő akciót szerveztünk az 

iskolánkon belül, melynek lényege az volt, hogy a ruhaneműt felajánlókat megvendégeljük egy 

gofrival.  

A program célja: megmutatni a középiskolás korosztálynak a használt ruha 

újrafelhasználásának egy olyan módját, amelyet még a jótékonysággal is össze tudunk 

kapcsolni azáltal, hogy az összegyűlt ruhákat a Máltai Szeretetszolgálatnak és a Szemesi 

Adománybanknak ajánljuk fel, ezzel segítve a helyi közösség rászorulóit.  

Előkészületek: A programot a közösségi oldalainkon hirdettük meg. Ehhez az alábbi kis 

reklámot „alkották” meg a gyerekek. (Csak a Facebookon sikerült majdnem 2300 embert 

elérnünk vele.)  

 

Egy PPT-n összefoglaltuk azokat az információkat, amelyeket szerettünk volna megosztani az 

adományozókkal rólunk, illetve a textilipar és a fenntarthatóság kapcsolatáról. Ehhez 

felhasználtuk azokat az infografikákat is, amelyeket a 3. fordulóban készítettünk. Így amíg a 

gofri sült, a háttérben diavetítés formájában ment a kivetítés, illetve a csapat tagjai beszélgettek 

az adományozókkal és azokkal, akik csak kíváncsiságból benéztek hozzánk (jöttek az illat 

után).  

Az előkészületekhez tartozott a gofrisütés előkészítése, a kellékek, alapanyagok beszerzése és 

a gofritészta elkészítése is.  

A program időpontja: 2022. február 22., 14.00 – 16.00 



A program helyszíne: saját iskolánk, a balatonboglári Mathiász János Technikum és 

Gimnázium A/2-es tanterme 

 

A program értékelése: az adományozásban élen jártak az iskolában tanító tanárok, de a 

közösségi médiának köszönhetően „külsős” adományozónk is volt. Több olyan diák is eljött, 

akik ruhát nem hoztak, de hasznos segítségnek bizonyultak a zsákok és dobozok cipelésében és 

a ruhaválogatásban. Közben pedig elég jó hangulat alakult ki. Ötleteket is kaptunk arra nézve, 

hogy milyen irányban lenne érdemes továbbfejleszteni a kezdeményezést. Nem utolsó sorban 

pedig elég nagy mennyiségű ruha jött össze, melyeknek a kiválogatása, méret szerinti 

besorolása még hátra van.  

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

Egy visszajelzés: 

Nagyon jol ereztem magam jo volt latni hogy ilyen sok embert erdekelt a program es hogy 

ilyen sok ruhat osszetudtak gyujteni az esemeny alatt! Finom volt a gofri!  


